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Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 988
Ministeren bedes redegøre for, hvor længe ministeren tænker, Esbjerg Kommune kan 
vente med at iværksætte initiativer på Fanø i forhold til PFAS? Ministeren bedes også 
redegøre for, hvilke konsekvenser undladelse af handling kan få for kommunen.
Der henvises til artikel i Jydske Vestkysten 12/8-22: ”Der er fortsat giftigt drikkevand på 
populær ferieø: Styrelse har for en måned siden givet klokkeklar besked om, at vandet 
bør renses straks - men intet er sket”.
https://jv.dk/artikel/der-er-fortsat-giftigt-drikkevand-p%C3%A5-popul%C3%A6r-fe-
rie%C3%B8-styrelse-har-for-en-m%C3%A5ned-siden-givet-klokkeklar-besked-om-at-van-
det-b%C3%B8r-renses-straks-men-intet-er-sket?rss?
e_id_s=6568afe334320e70ffe71c07bc020d03bc93d00ff305334828fde23eb488c508&utm
_source=Responsys&utm_medium=email&utm_campaign=Redaktion_Daily_Newslet-
ter_JV_Morgen&e_id_m

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Karina Lorentzen 
Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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